
PROTOKÓŁ Nr 61/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku 
Publicznego - Artur Marzysz. 
Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności. 
Posiedzenie trwało w godz. 830- 1115. 

Porządek posiedzenia: 
1. Przegląd dróg wraz z ich oznakowaniem na terenie miasta Dęblin. 
2. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.7.2022 dotyczącego wykreślenia z listy osób oczekujących 

na zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego oraz aktualizacji listy mieszkaniowej. 
3. Zaopiniowanie wniosku dotyczącego nadania nazwy dla nowo budowanego ronda w ciągu 

drogi krajowej nr 48. 

Ad. 1. Przegląd dróg wraz z ich oznakowaniem na terenie miasta Dęblin. 

Komisja podczas posiedzenia wyjazdowego zapoznała się ze stanem części dróg na terenie 
miasta. Komisja zaczęła objazd, głównie dróg gruntowych, od osiedla Młynki, poprzez osiedle 
Michalinów ulicą Okrzei, ul. Cichą, ulicą Słoneczną. Następnie przejechano przez osiedla 
Rycice, Mierzwiączka, Pułaskiego, Podchorążych, Masów i Lotnisko. 

Zauważono konieczność uzupełnienia ubytków, wyrównania nawierzchni dróg przy użyciu 
równiarki oraz ewentualnie przez nawiezienie kruszywa (destruktu, tłucznia lub wy siewki) 
w następujących miejscach: 
- na odcinku przy garażach między osiedlem Młynki a osiedlem 15 Pułku Piechoty „Wilków"; 
- ul. Słoneczna; 
- ul. Matejki i Reja; 
- na początku ul. Nowej po lewej stronie; 
- ul. Nadatki - wjazd po lewej stronie ulicy Tysiąclecia jadąc od dworca oraz 

od ul. Tysiąclecia do ul. Lipowej; 
- ul. Chabrowa; 
- ul. Śląska; 
- przy ul. Podchorążych (przy pierwszych barakach) zaniżenie terenu względem drogi 

powiatowej oraz dwa zadołowania za barakami; 
- ul. Długa - poprawki po pracach przy światłowodzie i nierówności; 
- droga w stronę Bobrownik; 
- droga gruntowa pomiędzy ul. Kowalskiego a ul. Krasickiego. 

Zwrócono uwagę na konieczność: 
- poprawy przechylonych znaków, uzupełnienia brakujących znaków oraz brakujących 

tabliczek z nazwami ulic Kowalskiego i Urbanowicza na osiedlu Lotnisko; 
- na ul. Kowalskiego zamiatania ulic po zimie, przycięcia drzew oraz zabrania podciętych już 

i leżących przy ulicy gałęzi; 
- demontażu zniszczonej tablicy informacyjnej na ul. Matejki; 
- wycięcia drzewa przy wyjeździe z ul. Pułaskiego na ul. Warszawską po prawej stronie; 
- jak również usunięcia pozostawionych nielegalnie śmieci w krzakach przy skrzyżowaniu 

ul. Konopnickiej z ul. Składową. 

Zwrócono uwagę na niebezpieczne rozlewisko na terenie MZGK Sp. z o.o., znajdujące się przy 
ul. Spacerowej obok stacji pomp. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że ulica Niecała będzie remontowana za kilka miesięcy, 
więc nie będą na niej prowadzone żadne prace bieżące. Sytuacja modernizacji w niedalekiej 
przyszłości dotyczy również ul. Starej. 



Ad. 2. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.7.2022 dotyczącego wykreślenia z listy osób 
oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego oraz aktualizacji listy 
mieszkaniowej. 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.7.2022 z dnia 22.04.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
o zaopiniowanie wniosku o wykreślenie z listy osób oczekujących na zawarcie umowy najmu 
lokalu mieszkalnego w kategorii rodzin czteroosobowych z pozycji nr 6. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała wniosek o wykreślenie z listy osób oczekujących na zawarcie umowy najmu 
lokalu mieszkalnego w kategorii rodzin czteroosobowych z pozycji nr 6 - 4 głosami „za". 

Ad. 3. Zaopiniowanie wniosku dotyczącego nadania nazwy dla nowo budowanego ronda 
w ciągu drogi krajowej nr 48. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pismo Dowódcy 1. Batalionu Drogowo-Mostowego 
w Dęblinie nr sprawy: lbdm.DOW.1467.13.2022 z dnia 31.03.2022 r. (kopia pisma stanowi 
załącznik do protokołu) z wnioskiem w sprawie nadania nowo budowanemu rondu w ciągu drogi 
krajowej nr 48 u zbiegu ulic Towarowej i 15 Pułku Piechoty „Wilków" nazwy „Rondo 
Dęblińskich Saperów". 

Radna Urszula Czarnecka zapytała, czy będzie tylko nazwa na tablicy, czy powstanie 
postument? Zauważyła, że przy cmentarzu komunalnym będzie kolejne rondo, dlatego jest 
zdania, że nazwa kolejnego ronda powinna być powiązana z proponowaną nazwą tego ronda. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, iż będą jeszcze dwa ronda, więc trzeba będzie myśleć 
o ich nazewnictwie. Jeżeli chodzi o postawienie elementu na rondzie, np. w postaci elementu 
uzbrojenia, raczej GDDKiA nie wyrazi na to zgody. Urządzenie militarne można postawić 
zamiast tablicy, która jest obecnie przy Zespole Szkół Ogólnokształcących. 

Radny A. Marzysz uważa, że rondo nie jest za duże, więc większe transporty miałyby problem 
z przejazdem, gdyby był na nim jakiś element. Na pewno będzie lekko wyniesione w górę. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję nadania nazwy „Rondo Dęblińskich Saperów" nowo budowanemu 
rondu u zbiegu ulic Towarowej i 15 Pułku Piechoty „Wilków" - 4 głosami „za". 

Na tym posiedzenie zakończono. 
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